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با تبصره به ملوان نیامده ام که چیزی به من تحمیل شود ؛

مایلی کهن: ملوان به دنبال حضور در لیگ برتر است

بعضی بازیکنان در پارک خوابیدند!

عبدی:پرسپولیس حسرت تیم »ب« را می خورد

ملوان  تیم  به  تبصره  با  انزلی گفت:  ملوان  فوتبال  تیم  سرمربی 
نیامده ام که چیزی را بخواهند به من تحمیل کنند.محمد مایلی کهن 
درباره انتخابش به عنوان سرمربی تیم فوتبال ملوان انزلی گفت: در 
ابتدا باید از مردم گیلان به خصوص انزلی تشکر کنم. به این منطقه 
با وجود زیبایی ها که دارد، کم لطفی هایی شده و مشکلات خودش را 
با بیان  انزلی هستم.وی  دارد. خوشحالم که امسال در خدمت مردم 
اینکه در وهله  اول، باید همکارانم را انتخاب کنم، افزود: تمرینات را 
براساس پیش بینی مربیانی که در این مدت ملوان را برعهده داشتند، 
پیش خواهیم برد. خیلی از بازیکنان سال گذشته ملوان جدا شده اند 
آغاز کنیم.  را  تا تمرینات  باتجربه هستیم  و  بازیکنان جوان  و دنبال 
فنی  کیفیت  می کنند،  شرکت  ملوان  تمرینات  در  که  بازیکنانی  اگر 
داشته باشند در خدمت شان خواهیم بود، در غیر این صورت از آنها 
که  سوال  این  به  واکنش  در  ملوان  می کنیم.سرمربی  عذرخواهی 
برای  باشگاه  به دلیل درخواست هیئت مدیره  این تیم  مربیان قبلی 
کنار گذاشتن پژمان نوری و مازیار زارع مسئولیت این تیم را قبول 
نکردند، گفت: همانطور که گفتم، اگر شرایط فنی بین بازیکنان جوان 
و باتجربه مساعد باشد، قطعا بازیکنان باتجربه را انتخاب می کنم. نوری 
و زارع سال ها در خدمت ملوان بوده  و فوق العاده بازیکنان ارزشمندی 
هستند. این مسئله را تکرار می کنم که در صورتی که شرایط  فنی و 
بدنی  بازیکنان مساعد باشد، از آنها بهره خواهیم گرفت. هیئت مدیره 
و مدیرعامل باشگاه نه تنها در این زمینه، بلکه در همه زمینه ها به 

من اختیار تام داده اند. با تبصره به ملوان نیامده ام که چیزی به من 
تحمیل شود.مایلی کهن که با رادیو ورزش صحبت می کرد، ادامه داد: 
خیلی ها با من تماس گرفته و بابت پذیرفتن هدایت ملوان لطف هایی 
داشتند، اما برخی  ها نیز ایرادهایی گرفتند. از همه افراد تشکر می کنم، 
اما فوتبال، جنگ نیست. فوتبال ورزشی برای لذت بردن تماشاگران 
من  است.  من  سرای  ایران  جای  همه  که  کرده ام  اعلام  بارها  است. 
رشت،  انزلی،  من  برای  اما  متولد شده ام،  انزلی  شهر  در  و  گیلانی ام 
رفاقت  باید  سالم،  رقابت  کنار  ندارد.»در  تفاوتی  لنگرود  و  لاهیجان 
هم داشته باشیم«. وی با بیان این جمله خاطرنشان کرد: بازی ملوان 
مقابل صبا در انزلی و سپیدرود رشت برابر بادران را در رشت از نزدیک 

دیدم. تماشاگر بسیار زیادی آمده بود اما چیزی که من را آزرده کرد، 
اهانت های تماشاگران بود که در شان ایرانی ها نیست. این اهانت ها در 
حالی صورت گرفت که ملوان و سپیدرود مقابل هم بازی نمی کردند. 
فرهنگ  از  دور  کارها  این  و  نبود  مناسب  ورزشگاه ها  دو  این  فضای 
ایرانی است. فضای بین این دو تیم باید تغییر کند و از هواداران ملوان 
و سپیدرود عاجزانه می خواهم که به همدیگر احترام گذاشته و لذت 
ببرند.مایلی کهن در پاسخ به این سوال که آیا ملوان فصل آینده در 
لیگ دسته اول حضور خواهد داشت، گفت: عزیزانی که مطالب حقوقی 
در اختیارشان است، پیگیر حضور ملوان در لیگ برتر هستند. به شخصه 
دوست ندارم تیمی که فوتبالی سقوط کرده، فوتبالی بالا نیاید، اما به ملوان 
و شهر انزلی جفا شده است. بارها قانون دور زده شده و امتیاز تیم هایی 
مانند سپاهان نوین و صبای قم واگذار شده است.وی در واکنش به سوال 
مجری برنامه مبنی بر اینکه جلوگیری از انتقال تیم ها از یک جایی باید 
شروع می شد، تصریح کرد: متوجه عرض من نشدید. نظرم این است که 
به ملوان جفا شده است. اگر قانون اشکال دارد، باید ابتدا قانون را درست 
کنند، نه اینکه شهری که زور ندارد، سرش را ببُرند. استقلال خوزستان 
که قهرمان لیگ شد، چطور به لیگ برتر آمد؟ استقلال جنوب تهران برای 
نازی آباد بود، اما امتیازش را انتقال دادند. من در سازمان تربیت بدنی 
مسئولیت های مختلفی داشته ام و اگر قانون اشکال دارد، باید اصلاحش 
کنند.وی در خصوص اینکه آیا مسئولان ملوان همچنان به دنبال حضور 

در لیگ برتر هستند یا خیر، گفت: بله، باید دنبال این مسئله باشند.

پرسپولیس  باشگاه  مدیره  هیات  پیشین  عضو 
این  »ب«  تیم  بازیکنان  از  بعضی  اینکه  بیان  با 
چرا  نمی دانم  گفت:  خوابیده اند،  پارک  در  باشگاه 
نگه  زنده  را  آن   من  ولی  کردند  منحل  را  تیم  این 
می دارم. بعد از انحلال تیم »ب« باشگاه پرسپولیس 
سرنوشت طرح بزرگ این باشگاه برای استعدادیابی 
و خودکفایی در تولید بازیکن در ابهام قرار گرفت. 
حسین عبدی که در زمان حضورش در هیات مدیره 
پرسپولیس، مسئولیت این طرح را بر عهده داشت، 
بعد از کنارگذاشته شدن از جمع مدیران پرسپولیس 
تصمیم به ادامه این طرح خود گرفته و برای همین 
پرسپولیس  »ب«  سابق  تیم  که  است  روزی  چند 
از نظر باشگاه آغاز کرده است. تمریناتش را خارج 
بهشتی  شهید  دانشگاه  کمک  با  می گوید  عبدی 
شده  منحل  تیم  بازیکنان  تغذیه  و  اسکان  مشکل 
ب پرسپولیس را حل کرده است. او بدون نام بردن 
از علی اکبر طاهری سرپرست باشگاه پرسپولیس او 
تاکید  و  ریشه« می خواند  باشگاه »بدون  این  در  را 
کردن  منحل  روز حسرت  یک  پرسپولیس  می کند 

این تیمش را خواهد خورد.
انحلال تیم ب  از  بعد  * آقای عبدی چرا 
پرسپولیس مجددا تمرینات این تیم آغاز شده 

است؟
به هر حال نباید کارهای خوب را با تصمیمات 
عجولانه از بین برد. طرح ما یک کار ملی بود. این 
صورت  که  گذاری  سرمایه  به  نسبت  هنوز  پروژه 
این  با وجود  باشگاه طلبکار است ولی  از  بود،  داده 
نمی خواستیم کار خوب را با تصمیمات عجولانه از 

بین ببریم.
* یعنی قصد دارید این تیم را حفظ کنید؟
آینده  در  می داریم.  نگه  زنده  را  تیم  این  ما 
 ۲۵۰۰ بین  از  ما  داد.  خواهد  رخ  خوبی  اتفاقات 
بازیکن یک تیم را انتخاب کردیم و قطعا آنها آینده 
کنیم،  رها  را  طرح  این  بخواهیم  اگر  هستند.  دار 
چنین  وقتی  برده ایم.  سئوال  زیر  را  ورزش  اصل 
پتانسیل هایی در ورزش وجود دارد، وظیفه داریم از 

این ظرفیتها استفاده کنیم.
* آیا قرار است این تیم با نام پرسپولیس 

به کارش ادامه بدهد؟
بازیکنان تیم ب پرسپولیس وقتی متوجه شدند 
آمده  تهران  به  اعتراض  برای  شده،  منحل  تیم  که 
بودند. متاسفانه بعضی از آنها به خاطر نداشتن جای 
یک  این  که  بودند  خوابیده  پارک  در  حتی  اسکان 
فاجعه بود. نمی توانم به عنوان یک پرسپولیسی که از 
۱۳ سالگی در این تیم بوده ام، این مسائل را نادیده 
داشته  مسئولیت  باشگاه  در  شاید  بعضی ها  بگیرم. 
باشند ولی دارای تاریخچه ای در ورزش و پرسپولیس 
که  دارد  این  به  نیاز  مسائل  این  به  توجه  نیستند. 

شخص ریشه دار باشد.
را  بازیکنان  تغذیه  و  اسکان  مشکل   *

چطور حل کرده اید؟
اگر این بازیکنان در تهران رها باشند، در معرض 
انواع و اقسام آسیبهای اجتماعی قرار می گیرند. برای 
بهشتی صحبت  دانشگاه شهید  مسئولان  با  همین 
کردیم که آنها مشکل اسکان را رفع کردند و حتی 
بخشی از سلف غذاخوری خود را در اختیار بازیکنان 

قرار دادند. زمین تمرین تیم را هم در همین دانشگاه 
قرار داده ایم تا بازیکنان با خیال راحت تمرین کنند.

* آیا قرار است خودتان از جیب شخصی 
برای این تیم هزینه کنید؟

در حال حاضر اسپانسرهای زیادی برای کمک 
جلو آمده اند. من آدمی نیستم که بخواهم »شو بازی 
کنم«. آنهایی که واقعا به فکر جوانان هستند اعلام 
آمادگی کرده اند تا هزینه این بازیکنان تامین شود. 

قطعا در آینده تیم قدرتمندی خواهیم داشت.
این تیم در لیگ و یا مسابقات خاصی   *

شرکت می کند؟
آزاد  را  بازیکنان  برای  گیری  تصمیم  ما 
دسته  لیگ  تیم های  از  آنها  از  تعدادی  گذاشته ایم. 
اولی و دومی و حتی لیگ برتری پیشنهاد داشتند. 
که  بودند  سال   ۲۳ زیر  سهمیه  هم  آنها  از  بعضی 
ولی  بروند  برتری  لیگ  تیم های  به  می توانستند 
خودشان خواستند که ابتدا پروسه آموزش خود را در 
کنار ما کامل کنند. این بازیکنان سه، چهار ماه دیگر 
کنار ما هستند تا پروسه آموزش خود را کامل کنند. 
این طرح، تحت تاثیر برد و باخت نیست. همانطور 
که گفتم برای خود بازیکنان پیشنهاداتی هست ولی 
خودشان می خواهند ابتدا آموزششان را کامل کنند.

نیست؟  شما  تیمداری  معنای  به  این   *
با این کار تیمداری را در فوتبال  قصد ندارید 

استارت بزنید؟
من دارم وظیفه ام را انجام می دهم. شانه خالی 
کردن باشگاه از یک وظیفه اصلی باعث نمی شود من 
هم احساس وظیفه نکنم. باید از سازندگی در فوتبال 

حمایت خاصی داشته باشیم حتی اگر قرار است فقط 
یک بازیکن به این فوتبال معرفی کنیم.

* آیا با علی اکبر طاهری سرپرست باشگاه 
درباره انحلال تیم ب صحبت داشته اید؟

در  حال  هر  به  نداشته ام.  صحبتی  من  خیر. 
برای  ما  می دهد.  رخ  تغییرات  این  ورزش  سیکل 
تشکیل تیم ب مطالعات و کارهای زیادی انجام داده 
بودیم و یکباره منحل کردن آن کار قشنگی نبود. 
قطعا باشگاه پرسپولیس در آینده حسرت انحلال این 
تیم را خواهد خورد ولی ما این تیم را تا روزی که 

بازیکنانش به کار بیایند، نگه می داریم.
* از سرپرست باشگاه پرسپولیس دلخور 

هستید؟
خیر. به هر حال هر کسی تصمیمات خودش را 
می گیرد. تشخیص دوستان در هیات مدیره این بود 
که تیم را منحل کنند ولی برایم سئوال است که چرا 
همه از تشکیل تیم ب خوشحال بودند و کلی کِیف 
کردند. ما حتی در بیلان کاری که به وزیر ورزش 
ارائه دادیم، تشکیل تیم ب یکی از کارهای برجسته 
بود اما نمی دانم وقتی ایران نبودم چه اتفاقی رخ داد 

که یکباره تیم را منحل کردند.

22 هزار نفر 
از ظرفیت آزادی کم شد

ورزشگاه  ظرفیت  از  نفر  هزار   ۲۲ حدود 
آزادی کم شد.صندلی گذاری طبقه دوم ورزشگاه 
آزادی مراحل آخر خود را سپری می کند و دیروز 
در بازدید وزیر ورزش از این ورزشگاه، اطلاعات 
این  از  یکی  گرفت.  قرار  وی  اختیار  در  کاملی 
بود  ورزشگاه  ظرفیت  شدن  کم  درباره  مسائل 
انجام شده،  با صندلی گذاری  این اساس  بر  که 
حدود ۲۲ هزار نفر از گنجایش این ورزشگاه پیر 
کم خواهد شد.محمود گودرزی، وزیر ورزش در 
دوم  طبقه  صندلی گذاری  با  می گوید:  باره  این 
در  شماره  با  صندلی   78۱۱6 آزادی،  ورزشگاه 
شماره گذاری  این  داشت.  خواهیم  ورزشگاه  این 
و  مشخص  را  تماشاگران  حضور  نظم دهی 

مشکلات را کمتر می کند.

 
20 مرداد، 

پایان صندلی گذاری ورزشگاه آزادی
صندلی  کرد  اعلام  جوانان  و  ورزش  وزیر 
گذاری طبقه دوم ورزشگاه آزادی تا ۲۰ مرداد 
بازدید  در  گودرزی  رسد.محمود  می  پایان  به 
این  دوم  طبقه  گذاری  صندلی  روند  از  خود 
داده اند،  قول   دوستان  داشت:  اظهار  ورزشگاه 
مرداد  بیستم  تا  تعیین شده  طبق ضرب الاجل 
این  با  برسانند.  اتمام  به  را  صندلی گذاری  کار 
وجود، تولید صندلی و نصب آن روی بتن های 
پایان  پیش بینی  طبق  می برد.  زمان  ورزشگاه 
آماده  آزادی  ورزشگاه  شهریور  اوایل  و  مرداد 

خواهد شد.

 
مجوز بازی دو خارجی پرسپولیس 

صادر شد
بازیکن  دو  بازی  مجوز  که  حالی  در 
شد،  صادر  پرسپولیس  فوتبال  تیم  اوکراینی 
سرخ پوشان  استرالیایی  مدافع   ITC هنوز 
تنها سه روز  صادر نشده است.در شرایطی که 
مانده  باقی  لیگ  بازی پرسپولیس در  اولین  به 
سرخ پوش  یک  بازی  مجوز  هنوز  اما  است، 
پلی  الکسی  بازی  است.مجوز  نشده  صادر 
است  پریموف حاضر شده  ولادیمیر  و  یانسکی 
تا این دو بازیکن اوکراینی مشکلی برای حضور 
برابر سایپا  اول  بازی  لیست پرسپولیس در  در 
نداشته باشند. اما همچنان کارت بازی آنتونی 
حاضر  سرخ پوشان  استرالیایی  مدافع  گولج 
لازم  اقدامات  پرسپولیس  باشگاه  است.  نشده 
را انجام داده است تا کارت بازی گولج هم هر 
بتواند  نیز  بازیکن  این  تا  چه زودتر صادر شود 
برابر  شنبه  سه  روز  بازی  در  را  پرسپولیس 
سایپا همراهی کند. تیم فوتبال پرسپولیس در 
ساعت  از  شانزدهم  لیگ  در  خود  بازی  اولین 
به  تختی  ورزشگاه  در  سه شنبه  روز   ۲۰:۴۵

مصاف تیم فوتبال سایپا می رود.

ITC گولچ هنوز به ایران نرسیده است
مدافع کروات پرسپولیس هنوز اجازه بازی 
به دلیل  گولچ  ندارد.آنتونی  را  تیم  این  برای 
تیم  برای  بازی  اجازه  فعلًا   ITC نرسیدن 
برمی گردد  مسئله  این  و  ندارد  را  پرسپولیس 
رضایت نامه  پول  پرسپولیس  باشگاه  اینکه  به 
پرداخت  تیراسپول«  »شریف  باشگاه  به  را  او 
مدعی  گولچ  ایرانی  است.مدیربرنامه های  نکرده 
است امروز با پرداخت پول رضایت نامه گولچ به 
 ITC ،باشگاه مولداویایی از سوی پرسپولیسی ها
خواهد  صادر  لیگ  مسابقات  آ غاز  از  قبل  نیز  او 
این باره  در  پرسپولیس  باشگاه  اما مسئولان  شد 
پاسخگو نیستند.گفته می شود مبلغ رضایت نامه 
گولچ ۱۰۰ هزار دلار است و پرداخت این مبلغ 
کار  پرسپولیس  باشگاه  برای  یک جا  صورت  به 
بازی های  در  برانکو  اینکه  ضمن  نیست.  راحتی 
دوستانه از گولچ به عنوان بازیکن اصلی استفاده 
نمی کند و این نشان می دهد که او فعلًا بازیکن 

ثابت این مربی نیست.

 
برگزاری تمرینات پرسپولیس 

پشت درهای بسته
اولین  تا  پرسپولیس  فوتبال  تیم  تمرینات 
بازی این تیم با سایپا پشت درهای بسته برگزار 
خواهد شد.پرسپولیس در حالی روز سه شنبه ۵ 
مردادماه در اولین بازی خود در لیگ شانزدهم 
که  رفت  خواهد  سایپا  فوتبال  تیم  مصاف  به 
این مسابقه پشت  برگزاری  تا روز  این  تمرینات 
تمرینی  شد.برنامه  خواهد  برگزار  بسته  درهای 
تیم  این  که  است  شکل  این  به  سرخپوشان 
ورزشگاه  دوی  شماره  زمین  در  دیروز  عصر 
آزادی تمرین خواهد کرد، اما تمرین عصر امروز 
کاظمی  شهید  ورزشگاه  در  برانکو  شاگردان 
انجام می شود.سرخپوشان آخرین تمرین قبل از 
زمین  در  دوشنبه  روز  نیز عصر  را  مسابقه خود 
شماره دوی ورزشگاه آزادی برگزار خواهند کرد. 
از  اردوی قبل  برگزاری  اینکه هنوز محل  ضمن 

بازی این تیم مشخص نشده است.

 
شکست ماریتیمو 

در حضور علیرضا حقیقی
تدارکاتی  بازی  دومین  در  ماریتیمو  تیم 
پیش فصل خود جمعه به مصاف تیم مطرح براگا 
رفت و تن به شکست داد.تیم ماریتیمو در حضور 
براگا قرار گرفت و در  برابر تیم  علیرضا حقیقی 
نیمه دوم تساوی یک  اضافه  پایانی وقت  دقیقه 
کرد.نیمه  عوض  یک  بر   ۲ شکست  با  را  یک   -
اما  نداشت،  بر  در  گلی  تدارکاتی  بازی  این  اول 
دروازه ها گذشت.  از خط  گل  دوم سه  نیمه  در 
پیش  را  براگا  تیم   ۴7 دقیقه  در  سانتوس  ابتدا 
به  را  بازی  سوزا  بعد  دقیقه  هشت  اما  انداخت، 
تیم  نیز  بازی  این  تساوی کشاند. در دقیقه 9۰ 
براگا به ضربه پنالتی دست یافت و سیلوا آن را 
تبدیل به گل دوم تیمش کرد. تیم ماریتیمو سه 
در  با  تدارکاتی اش  بازی  اولین  در  نیز  قبل  روز 
اختیار داشتن علیرضا حقیقی برابر تیم فرئامونده 

به تساوی بدون گل رسیده بود.

 
تصمیم جالب منصوریان 

برای همکارانش در استقلال
سرمربی تیم استقلال تمامی دستیاران خود 
در  منصوریان  فرستاد.علیرضا  زبان  به کلاس  را 
بدو ورود به استقلال ابتدا سیستم سخت افزاری 
آبی پوشان را تقویت کرد و دوربین هلی شات و 
بهتر تیمش خریداری  برای کار  را  جی پی اس 
هم  را  ملی  تیم  آشپز  وی  دیگر  طرف  از  کرد. 
استخدام کرد تا بتواند اصول تغذیه ای مد نظر 
در جدیدترین  منصوریان  اما  کند  پیاده  را  خود 
اقدام تمامی دستیاران خود را راهی کلاس زبان 
انگلیسی کرد.از آنجا که استیو جونز مربی بدنساز 
منصوریان  است  انگلیسی  خودش  هم  استقلال 
اعضای  سایر  بیشتر  تعامل  برای  گرفت  تصمیم 
کادر فنی تیمش با او، همه آنها را راهی کلاس 

زبان انگلیسی کند.

 
پشیمانی برانکو 

از جذب یک پرسپولیسی
مدافع  جذب  از  پرسپولیس  سرمربی 
گولج  است.آنتونی  پشیمان  تیمش  استرالیایی 
استرالیا  سیدنی  وسترن  تیم  بازیکن  عنوان  به 
بگیرد  لقب  بازیکنی  تنها  تا  آمد  پرسپولیس  به 
که با عنوان قهرمانی آسیا به فوتبال ایران آمده 
است.گولج در روزهای ابتدایی حضورش در ایران 
شرایط خوبی داشت اما رفته رفته به قدری در 
در  برانکو  حتی  که  شد  ظاهر  ضعیف  تمرینات 
و یک  نداد  بازی  او  به  تدارکاتی هم  های  بازی 
مدافع اوکراینی هم به خدمت گرفت.کار به جایی 
انصاری تصمیم گرفته  از  برانکو پس  رسیده که 
در صورت نیاز از حسین ماهینی هم در دفاع آخر 
استفاده کند که به معنای اضافه شدن یک رقیب 
دیگر برای گولچ است.شنیده می شود برانکو از 
جذب گولج ناراضی است و قصد ندارد به او در 
این  شاید  این شرایط  با  دهد.  بازی  پرسپولیس 
اولین خروجی پرسپولیس  بازیکن در نیم فصل 

باشد.

 
ابهام در سفر تیموریان 
با ماشین سازی به اهواز

لیگ  اواسط  از  که  تیموریان  آندرانیک 
پانزدهم در ترکیب سایپا دچار مصدومیت شده 
بود و به همین دلیل ادامه بازیهای فصل گذشته 
را از دست داد، با وجود پیوستن به ماشین سازی 
هنوز هم به صورت کامل بهبود پیدا نکرده است.
ماشین  پزشکان  نظر  زیر  تیموریان  است  قرار 
سازی تست بدهد و در صورت موفقیت در بازی 
نخست ماشین سازان را در سفر به اهواز همراهی 
کند. با این حال به نظر می رسد رسول خطیبی 
درباره کاپیتان تیم ملی ریسک نکرده و حداقل 

در هفته نخست به او بازی ندهد.
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دوست داشتم سجاد استقلالی می ماند ؛
علی قربانی: بانفت زندگی کردم،این بازی برایم سخت است

مهاجم تیم استقلال گفت: نفت تهران به خاطر اینکه بدنسازی کمتری انجام داده از نظر شرایط بدنی نسبت 
به استقلال سرحال تر است.علی قربانی درباره آخرین شرایط تیم استقلال در آستانه حضور در مسابقات لیگ 
برتر همچنین جدایی سجاد شهباززاده از جمع مهاجمان این تیم و مسائلی مرتبط با استقلال صحبت کرد. متن 

کامل این گفت و گو در ادامه می آید.
*چه خبر از جمع مهاجمان استقلال؟

تمرینات مان را انجام می دهیم و شرایط روز به روز بهتر می شود. با کاوه، آرش و جابر رقابت خوبی داریم 
البته سجاد هم که از جمع ما جدا شد.

*جدایی شهباززاده فضا را برای مهاجمان استقلال بازتر کرد؟
شخصا دوست داشتم سجاد در استقلال می ماند. در آن صورت رقابت هم تنگاتنگ تر می شد. همیشه 
رقابت باعث می شود تا رفاقت بیشتر شود. با این حال هرکسی خیر و صلاح خودش را بهتر می داند و سجاد هم 

تصمیم داشت که از استقلال برود. برایش آرزوی موفقیت می کنم.
*منصوریان در صحبت های اخیرش گفته تفکراتش با فصل قبل تفاوت کرد. تو که قبلا شاگردش 

بودی چنین تغییراتی را حس می کنی
خیلی خیلی فرق کرده است. منصوریان دائم در حال به روز شدن است. چه به لحاظ تاکتیکی و چه از نظر 
بحث تمرینی. او نرم افزارهای خیلی خوبی را در تمرینات به کار گرفته و از آنها در کارهای تاکتیکی هم سود می برد.

*یعنی این منصوریان با منصوریان فصل قبل تفاوت دارد؟
بله. صد در صد با پارسال فرق کرده است البته تفکرات همان تفکرات است اما به نوعی می توان گفت که 

کامل تر شده و به روز تر تمرین می دهد.
*فضای تیم استقلال تا چه اندازه با نفت فرق می کند؟

شرایط به طور کلی متفاوت است. نصف ایران روی تیم استقلال حساب می کنند. مباحث فنی و عملکرد 
کلی تیم دائم در حال آنالیز شدن از طرف کارشناسان و مردم عادی است. اگر بخواهید درجا بزنید خیلی سریع 
با واکنش مردم و کارشناسان مواجه می شوید. من در همین مدت کوتاه که به استقلال آمده ام به خوبی مسائل 

را متوجه شدم. به طور کلی وضعیت در استقلال با نفت متفاوت است.
*استیو جونز خوب تمرین می دهد؟

خیلی از بدنسازی که انجام می دهد راضی هستم. ظرف همین دو، سه هفته که به کادر فنی اضافه شده به 
خوبی خودش را نشان داده است. او روی تمام ماهیچه های بدن کار می کند.تمام کارهای کششی را مدنظر دارد 

و هیچ جایی از دستش در نمی رود. فکر می کنم با این بدنساز به مشکل بدنی نخوریم. 
*اگر مقابل تیم سابقت به میدان بروی کار را چطور پیش بینی می کنی؟

اگر این فرصت به من برسد فکر می کنم کار سختی دارم. من سه سال با نفت زندگی کردم و با همه 
بازیکنان شان ارتباط صمیمانه ای دارم و با آنها دوست هستم. نفت یک خانواده دوست داشتنی است که بازی 
مقابل این تیم نه به لحاظ فوتبالی بلکه از نظر روحی قطعا برایم سخت خواهد بود. اما فوتبال حرفه ای است و من 

حالا بازیکن استقلالم. اگر بازی کنم با همه وجودم رو در روی نفت به میدان خواهم رفت.
*حتما نقطه قوت تیمی که سه سال در آن بازی کردی را می شناسی.

بهترین ویژگی نفت همدلی بازیکنانش است. آن ها از نظر فنی هم در همه پست ها بازیکنان خوبی دارند. 
البته تیم نفت به دلیل نداشتن سرمربی و شرایطی که همه از آن خبر دارند کمی دیر تمریناتش را شروع کرد. 

اما فکر می کنم این تا چند هفته اول حتی به نفع شان باشد.
*چرا؟تیمی که کمتر بدنسازی کرده وضعیت بهتری دارد؟

طبیعی است که آنها خیلی تحت فشار نبودند. به همین خاطر بدنشان آزاد است و فشردگی دوران بدنسازی 
را پشت سر نگذاشتند. به خاطر این می گویم که احتمال دارد آنها مقابل ما از نظر بدنی شرایط بهتری داشته 

باشند. هرچند که تیم ما هم به لحاظ بدنی روز به روز بهتر می شود.
*در بازی اول رحمتی را ندارید.به نظرت حسینی از پس کار بر می آید؟

زمانی که حسینی در ملوان دروازه بانی می کرد رو به رویش بازی کردم. او فوق العاده چابک و تیزبین 
است. من که خیلی قبولش دارم. بچه ها هم از حضورش درون دروازه خیال شان آسوده است. قطعا می تواند 

از پس کار بربیاید.
*غیبت تماشاگران تان در دیدار اول تا چه اندازه باعث ناراحتی ات شد؟

این یک اتفاق خیلی بد بود. من انتظار داشتم در استقلال و مقابل تماشاگران این تیم به میدان بروم ولی 
متاسفانه در اولین بازی با این وضعیت رو به رو شدم.  هواداران در بازی فوتبال یار دوازدهم هر تیم هستند. ما در 
نفت از داشتن چنین حمایتی محروم بودیم و حالا من باز هم باید در اولین بازی در یک ورزشگاه خالی به میدان 
بروم اما این همیشگی نیست و از بازی بعدی که در تهران داریم قطعا از حمایت هواداران مان بهره خواهیم برد.

*بازی در ورزشگاه خالی روی کارتان تاثیر منفی خواهد داشت؟
فکر نمی کنم بازیکنان ما همه حرفه ای هستند و بازی در همه شرایط را تجربه کرده اند. انشاالله مقابل 

نفت دست پر از میدان خارج می شویم.
*به نظرت کدام تیم ها برای قهرمانی بسته شده اند؟

هنوز زود است در این باره حرف بزنیم. فصل گذشته هیچ کس روی استقلال خوزستان حساب باز نمی کرد. 
اما دیدیم که چطور این تیم قهرمان شد. فکر می کنم چند هفته که از لیگ سپری شود بهتر می توان درباره تیم 

های مدعی قهرمانی صحبت کرد. تا اینجا هم در فصل نقل و انتقالات همه خوب یارگیری کردند.


